

Luxemburg, den 12.10.2024

Erneuerung der Parteigremien:

Mit einem neuen Team in eine positive Zukunft:

Heute hat die grüne Partei in Anwesenheit von 182 Mitgliedern ihre Gremien erneuert. **Das neue Präsidium bilden unsere ehemaligen grünen Abgeordneten Stéphanie Empain und François Benoy.** François Benoy freut sich auf diese neue Herausforderung und ist sich der Verantwortung, die dieses Amt mit sich bringt, bewusst:

„Ech si geéiert d'Veutrauen vun der Partei fir d'ëst wichtegt Mandat kritt ze hunn. Ech freeën mech elo zesummen mat eise neie Gremien d'Challengen vun eiser Partei, an där hu mir der definitiv, unzegoen an an deene nächste Joeren erëm zu aaler Stärkt ze fannen.“

Stéphanie Empain ergänzt, dass die Partei ein ambitioniertes Programm für die Zukunft hat:

„Mir sinn eng Zukunftspartei, dat ware mir ëmmer an dat gëlt et an Zukunft erëm méi ënner Beweis ze stellen an de Leit dobaussen ze vermëttelen. Bei Allem wat am Moment schlecht leeft an der Welt, gesinn ech et als eisen Job mat konkreten a positiven Visiounen an allen Gesellschaftsberäicher de Leit erëm Loscht op d'Zukunft ze ginn.“

Unterstützt werden beide durch folgende neu gewählte Parteigremien:

Schatzmeister: Serge Faber

Parteivorstand: Battin Katja, Biever Georges, Clesen Nick, Cloos Jean-Marc, De Ron Stephen, Dieschbourg Carole, Erpelding Fabienne, Gary Chantal, Ikuku Etikwa Nicole, Mathias Mike, Pesch Max, Tieben Anna, Steffen Yves, Thill Jessie, Zeimetz Carole

Genderrat: Ahmedova Semiray, Battin Katja, Jost Catherine, Herrmann Roland, Pütz Robert, Winandy Amy, Zens Paul

Kontrollkommission: Beissel Marianne, Kimmes Muriel, Margue Charles, Rings Robert, Röll Ewald, Siebenaler-Thill Josée-Anne